



Quotation

Number	00021133	Quote Date	2023/4/3
Account Name	Bright Image Corporation	Payment Terms	100% T/T in Advance
Opportunity No.	OPP-20230330-25788	Shipment Terms	-
Quotation Receiver	hjilani@touchnglow.com		

Confidential Term

Confidential term: Buyer shall not disclose the technical information, drawings, quotations and other information provided by Seller (hereinafter referred to as "confidential information") to any third party without Seller's prior written consent; otherwise, Seller reserves the right to terminate the contract and claim for all the loss and damages.

保密条款：买方应对卖方提供的技术资料、图纸、报价等信息（统称“保密信息”）负有保密义务，未经卖方的事先书面同意，买方不得将卖方的保密信息向任何第三方泄漏，否则卖方有权解除本合同并向买方索赔全部损失。

Part Number	Description	Lead Time	Qty From	Qty To	Sales Price(USD)	Tax
ESP8684-WROOM-07-H2	SMD module, ESP8684, 2 MB SPI flash die inside, PCB antenna, -40°C ~ +105°C	8 weeks during mass production (Non-Cancellation)	60,000	-	1.04	0
ESP8685-WROOM-07-H2	SMD module, ESP8685, 2 MB SPI flash die inside, PCB antenna, -40°C ~ +105°C	8 weeks during mass production (Non-Cancellation)	60,000	-	1.46	0

Notes

Module
1. Shipment terms: CFR IL, USA.
2. SPQ: 650 Pcs/Reel; 3250 Pcs/Carton Box; MOQ: 3250 Pcs.
3. Lead time: Above is the standard L/T. For modules with customized firmware/MAC/label, the L/T will be 4 weeks longer; MOQ is 6500 Pcs.

To get samples, please click [here](#).

For more product details, please refer to [Espressif Product Selector](#).

Espressif Wire Transfer Instructions

- * Schtoeta Engineering Limited ("Schtoeta") is a wholly-owned subsidiary of Espressif Systems (Shanghai) Co., Ltd ("Espressif").
- * Espressif will export lines of products including chips, modules and development boards via Schtoeta. All goods exported are originated from Espressif.
- * Please make sure the Payer's account name is consistent with the Buyer's name on your Purchase Order.

Confidential term: Buyer shall not disclose the technical information, drawings, quotations and other information provided by Seller (hereinafter referred to as "confidential information") to any third party without Seller's prior written consent; otherwise, Seller reserves the right to terminate the contract and claim for all the loss and damages.

保密条款：买方应对卖方提供的技术资料、图纸、报价等信息（统称“保密信息”）负有保密义务，未经卖方的事先书面同意，买方不得将卖方的保密信息向任何第三方泄漏，否则卖方有权解除本合同并向买方索赔全部损失。



ESPRESSIF

Schtoeta Engineering Limited
乐鑫星信息科技(上海)有限公司

Schtoeta Engineering Limited Wire Transfer Bank Info:

Beneficiary Name: Schtoeta Engineering Limited

Beneficiary Account No.: FTE9685553000000514

Bank Name: Shanghai Pudong Development Bank Jinqiao Sub-branch Shanghai China

Bank Address: NO 509 Jingang Road Jinqiao Export Processing Zone Shanghai 201206 P.R. CHINA

SWIFT CODE: SPDBCNSHXXX

Confidential term: Buyer shall not disclose the technical information, drawings, quotations and other information provided by Seller (hereinafter referred to as "confidential information") to any third party without Seller's prior written consent; otherwise, Seller reserves the right to terminate the contract and claim for all the loss and damages.

保密条款：买方应对卖方提供的技术资料、图纸、报价等信息（统称“保密信息”）负有保密义务，未经卖方的事先书面同意，买方不得将卖方的保密信息向任何第三方泄漏，否则卖方有权解除本合同并向买方索赔全部损失。